

# តើអ្នកនឹងសង់ផ្ទះអ្វីសម្រាប់ខ្ញុំ?



អរគុណ បងប្រុសគ្រីន។ វាជាឯកសិទ្ធិមួយ។ ក៏សូមសួរសុខទុក្ខបងប្អូន ហើយបងស្រីគ្រីននិងអ្នកទាំងអស់គ្នានៅទីនេះនៅព្រឹកនេះ។ ហើយវាក៏ជា ឯកសិទ្ធិដែលខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថាខ្ញុំបានមកទីនេះ ដើម្បីថ្វាយបង្គំហើយនិងធ្វើការ ប្រកាសពីរបីម៉ាត់។

2 ខ្ញុំមិនចង់យកពេលវេលារបស់បងប្រុសគ្រីននៅទីនេះទេ ព្រោះខ្ញុំបានឮបង ប្រុសគ្រីននិយាយជាច្រើនដង ហើយខ្ញុំបានជះឥទ្ធិពល ដូចជាគាត់បាននាំ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់មកពួកយើង ហើយបន្ទាបខ្លួនអំពីការនោះ។ កាលពី ម្សិលមិញគាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនទទួលបានព្រះបន្ទូលពីព្រះអម្ចាស់ទេក្នុង ការបើកសម្តែងដូច—ដែលវាត្រូវបានបញ្ជូនមក ប៉ុន្តែ” និយាយ “ខ្ញុំចង់—សង្កត់ធ្ងន់ ទៅលើអ្វីដែលបាននិយាយ។” គាត់បាននិយាយថា “ដូចជានៅពេលដែលប៉ុល សរសេរអ្វីមួយនៅក្នុងព្រះគម្ពីរ ខ្ញុំមកទីនេះដើម្បីសង្កត់ធ្ងន់លើអ្វីដែលគាត់បាន និយាយ។” បាននិយាយថា “ខ្ញុំគ្មានសារអ្វីទេគ្រាន់តែសង្កត់ធ្ងន់ទៅលើអ្វីដែល ត្រូវបានគេនិយាយរួចមកហើយពីព្រះជាម្ចាស់។” ឥឡូវវាក៏គួរឱ្យកត់សំគាល់ខ្លាំង ណាស់—មិត្តវ័យក្មេងម្នាក់នេះ ហើយនិយាយថា មានការកត់សម្គាល់ដូច្នោះ។

ឥឡូវសូមបន្លឺពាក្យអធិស្ឋានជាមួយគ្នា។

3 ព្រះអង្គជាទីស្រឡាញ់អើយ ទូលបង្គំមិនដឹងពីរបៀបចាប់ផ្តើមទេ ពីព្រោះ ទូលបង្គំមានអារម្មណ៍ថាទ្រង់នៅទីនេះថ្ងៃនេះ ហើយនៅក្នុងវត្តមានរបស់ទ្រង់ យើងតែងតែមានអារម្មណ៍តិចតួច។ ហើយទូលបង្គំ—ទូលបង្គំសូមអរគុណទ្រង់ សម្រាប់ឯកសិទ្ធិនេះ។ ឥឡូវនេះ ព្រះអម្ចាស់អើយ ដែលទ្រង់បានផ្តល់កន្លែង នេះដល់ពួកយើង ទូលបង្គំសូមអធិស្ឋានថាទ្រង់នឹងជួបជាមួយយើងរាល់ពេល ដែលយើងជួបគ្នានៅទីនេះ។ និងសូមអោយវិញ្ញាណដ៏ឧត្តមរបស់ទ្រង់បានធ្វើការ ក្នុងទីក្រុងនេះ! សូមឱ្យយើងអាចនាំយកសារលិខិតដ៏ណែនាំល្អនេះដែលត្រូវបាន ផ្តល់ដល់យើង និងបង្ហាញដល់ដៃយើងនៅក្នុងថ្ងៃចុងក្រោយនេះ អាចនឹងត្រូវ បានបំពេញហើយទ្រង់ទទួលបានព្រលឹងចេញពីតុកសុននិងជុំវិញនេះ ដែលទ្រង់

បានតែងតាំងឲ្យបានជឿវិញ។ សូមទ្រង់ប្រោសប្រទានមក ព្រះវិបាកអើយ នៅក្នុង ព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

4 ខ្ញុំគិតថាខ្ញុំចង់អានខគម្ពីរតូចមួយនៅព្រឹកនេះ មុនពេលដែលខ្ញុំនិយាយ ពាក្យទាំងនេះដែលខ្ញុំចង់និយាយ។ វាត្រូវបានរកឃើញនៅក្នុងកិច្ចការជំពូក៧ នៃសៀវភៅកិច្ចការ។ ហើយខណៈពេលដែលអ្នកកំពុងដាក់ទៅរកវាយើងនឹង ចាប់ផ្តើមនៅខ១៤៤។

5 ឥឡូវនេះយើងនឹងទៅស្រីវិជិត ក្នុងសប្តាហ៍នេះ សប្តាហ៍ខាងមុខនេះ សំរាប់សេរីនៃកម្មវិធី ហើយឥឡូវនេះយើងនឹងព្យាយាម បើជាព្រះហឫទ័យ ព្រះ។ បងប្រុស ម៉ូរេ បងប្រុស ជេកម៉ូរេ ដែលជាមិត្តល្អរបស់បងប្រុសទាំងពីរ គឺភារីហើយនិងខ្ញុំហើយយើងស្រឡាញ់បងប្រុសជេក។ សារនេះ ខ្ញុំគិតថាវា ដូចជាពុទ្ធសាសនាសម្រាប់គាត់បន្តិចបន្តួចជាពិសេសលើរឿងមួយចំនួនដែលយើង គោរព ហើយជឿថាវាមកដល់យើងតាមរយៈការបើកនៃត្រាទាំងប្រាំពីរ យើងជឿ វាដូចជា “ពូជពស់” និង “សន្តិសុខអស់កល្បជាវិជិតនៃអ្នកជឿ” ជាដើម—នៃ សារទាំងនោះ។ ប្រហែលជាចំពោះអ្នកផ្សេង...យើងមិនគិតថាវាពិបាកទេ ប៉ុន្តែ អ្នកត្រូវតែបើកបេះដូងរបស់អ្នកទៅរកសេចក្តីពិត។ យើងជឿជាក់ថាយើងកំពុង រស់នៅថ្ងៃចុងបញ្ចប់—ថ្ងៃចុងក្រោយ។ វាពិតជាពិតប្រាកដសម្រាប់យើងដែល យើងទើបតែមកដល់ចុងបញ្ចប់នៃផ្លូវ។

6 ហើយក្នុងការនិយាយនៅក្នុងព្រះវិហាររបស់អ្នកដទៃ អ្នកចង់គោរពដល់ អ្នកនោះ—ដែលផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវឱកាសដើម្បីចូលមកក្នុងព្រះវិហាររបស់គាត់។ ហើយខ្ញុំដឹងថាពួកគេមិនជឿរឿងនោះទេ ហើយខ្ញុំនឹងផ្តល់កិត្តិយសដល់ពួកគេ បានគ្រប់គ្រាន់ហើយ...មានអ្វីជាច្រើនទៀតដែលខ្ញុំអាចធ្វើបាន ក្រៅពីនាំយក មកនៅក្នុងនោះ លើកលែងតែវាគ្រាន់តែជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធប៉ុណ្ណោះដែលរុញ វាបន្តិច អ្នកឃើញទេ ហើយបន្ទាប់មកខ្ញុំនឹងនិយាយដូចដែលទ្រង់មានបន្ទូល។ ហើយខ្ញុំក៏មិនដឹងថាល្អជាងធ្វើអញ្ចឹងដែរ ហើយខ្ញុំសង្ឃឹមថាខ្ញុំមិនរៀនអ្វីប្រសើរ ជាងធ្វើវាទេ។ ឃើញទេ? សូមនិយាយតាមវិធីដែលទ្រង់មានបន្ទូល។

7 ឥឡូវយើងសូមអានមួយឬពីរខននៅទីនេះជំពូក៧ គម្ពីរកិច្ចការចាប់ផ្តើមពីខ ៤៤។

រីឯរោងឧបោសថនៃសេចក្តីបន្ទាល់ នោះបាននៅជាមួយនឹងពួកពួក  
យុកោយើងរាល់គ្នា នៅទីហោស្ថាន ដូចជាព្រះបានបង្ហាត់មក ឲ្យ  
លោកម៉ូសេធ្វើតាមគំរូ ដែលលោកបានឃើញ

ពួកពួកយុកោយើងក៏ទទួលរោងនោះតៗមក ហើយបាននាំចូលមកក្នុង  
ស្រុក ជាមួយនឹងលោកយ៉ូស្វេ ក្នុងកាលដែលគេចាប់យកអស់ទាំងនគរ  
របស់ពួកសាសន៍ដទៃ ដែលព្រះបានបណ្តេញពីមុខពួកពួកយុកោយើង  
ចេញ ដរាបដល់រាជ្យប្លង់ដាវីឌ។

រីឯហ្វូងដាវីឌនេះ ព្រះទ្រង់សព្វព្រះហឫទ័យនឹងទ្រង់ ហើយស្តេចទ្រង់  
មានព្រះទ័យប្រាថ្នាចង់រកទីលំនៅសំរាប់ព្រះនៃយ៉ាកុប

តែគឺហ្វូងសាឡូម៉ូនវិញ ដែលស្នងដំណាក់ៗថ្វាយដល់ព្រះ

ប៉ុន្តែ ឯព្រះដ៏ខ្ពស់បំផុត ទ្រង់មិនគង់នៅក្នុងព្រះវិហារ ដែលដៃមនុស្ស  
ធ្វើនោះឡើយដូចជាហោរាបានទាយថា

ស្ថានសួគ៌ជាបល្ល័ង្កអញ ...ហើយផែនដីជាកំណល់កល់ជើងអញ  
ព្រះអម្ចាស់មានព្រះបន្ទូលថា តើឯងរាល់គ្នានឹងស្នងដំណាក់ណាឲ្យ  
អញ ឬកន្លែងណាឲ្យអញឈប់សំរាកបាន?

តើមិនមែនជាដៃអញទេឬអី ដែលធ្វើការអស់ទាំងនេះ?

8 បន្ទាប់ពីនេះ ពីការអានបទគម្ពីរនេះ ខ្ញុំចង់និយាយពាក្យពីរបីម៉ាត់ដែលខ្ញុំ  
ចង់និយាយមុនពេលបងប្រុសភារីនាំយកសារពេលព្រឹកនេះ។

9 ខ្ញុំរកឃើញពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យមួយនៃការធ្វើដំណើរទស្សនកិច្ចរបស់ខ្ញុំទៅតុក  
សុន។ ខ្ញុំមកទីនេះពីព្រោះខ្ញុំត្រូវបានដឹកនាំអោយមកទីនេះ។ ខ្ញុំមកទីនេះព្រោះនោះ  
ជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធតាមរយៈនិមិត្តមួយបានបញ្ជូនខ្ញុំឲ្យមកទីនេះ។ ខ្ញុំដឹងថាវា  
ហាក់ដូចជាចម្លែក។ ប៉ុន្តែទ្រង់ តាមដែលខ្ញុំដឹង អ្វីដែលខ្ញុំដឹងពីព្រះ ក្នុងនិមិត្តខ្ញុំត្រូវ  
បានបញ្ជូនទៅតុកសុន។ ខ្ញុំឆ្ងល់ពីរបៀបដែលខ្ញុំត្រូវបានបញ្ជូនទៅកន្លែងវាលខ្សាច់  
នេះ។ ហើយបន្ទាប់មកនៅទីនេះជាកន្លែងដែលមាន...

10 និយាយដោយព្រះវិញ្ញាណ នៅលើទីក្រុង ខ្ញុំមិនដឹងកន្លែងណាទេនោះគឺជា  
សេចក្តីស្លាប់ខាងវិញ្ញាណ មានច្រើនជាងនៅទីក្រុងតុកសុនទេ។ មានសង្គ្រាម  
រវាងក្រុមជំនុំ។ មានទំនាស់រវាងក្រុមជំនុំ។ គ្មានការសាមគ្គីភាពទេ ហើយមនុស្ស

គ្រប់គ្នាចាប់យកហើយកាន់និងច្របាច់។ ហើយព្យាយាមដើម្បីទទួលបានមួយនេះនិងផ្សព្វផ្សាយ។ វាគឺជាវាលខ្សាច់ខាងវិញ្ញាណ និយាយបែបព្រះវិញ្ញាណផងដែរ។

11 ប៉ុន្តែបន្ទាប់មកខ្ញុំបានអាននៅក្នុងព្រះគម្ពីរដែលជាកន្លែងដែលព្រះជាម្ចាស់បានហៅលោកម៉ូសេទៅឆ្ងាយពីមនុស្សជាទីស្រឡាញ់របស់គាត់និងអ្វីទាំងអស់ដែលជាទីស្រឡាញ់ដល់គាត់ ហើយបានបញ្ជូនគាត់ទៅទីរហោហានដើម្បីសរសេរច្បាប់នៃព្រះគម្ពីរ។ នោះជាគម្ពីរសញ្ញាចាស់ សៀវភៅបួនដំបូង សៀវភៅលោកុប្បត្តិលេវីនីយ ចោទិយកថា និក្ខមន៍។ គាត់...ខ្ញុំមិនដែលនិយាយថាវាជាទម្លាប់នោះទេតែសៀវភៅបួនក្បាលនោះពិតជាគម្ពីរសញ្ញាចាស់មែន។ ដោយសារតែអ្វីដែលនៅសល់ផ្សេងទៀត គឺជាអ្វីដែលពួកហោរាបាននិយាយថានៅក្នុងទំនុកតម្កើងរបស់ដាវីឌដើម ប៉ុន្តែវាពាក្យត្រូវនៃស្តេច។ ប៉ុន្តែនេះគឺជាមូលដ្ឋានគ្រឹះនៃគម្ពីរសញ្ញាចាស់។ គឺម៉ូសេបានសរសេរសំបុត្រទាំងនោះ បន្ទាប់ពីគាត់ត្រូវបានហៅពីស្រុកកំណើតរបស់គាត់ដែលគាត់បានកើតហើយធំឡើង ក្នុងចំណោមប្រជាជនរបស់លោកហើយត្រូវបានបញ្ជូនទៅវាលខ្សាច់ដើម្បីសរសេរសៀវភៅគម្ពីរសញ្ញាចាស់។

12 បន្ទាប់មកខ្ញុំឃើញថានៅក្នុងសៀវភៅគម្ពីរសញ្ញាថ្មីដែលប៉ូលដែលជាអ្នកនិពន្ធវីក៏មិនមែនជាអ្នកនិពន្ធទេតែជាអ្នកនិពន្ធរបស់គម្ពីរសញ្ញាថ្មី។ គាត់ក៏ត្រូវបានគេបណ្តេញចេញពីក្នុងចំណោមប្រជាជនរបស់គាត់ ហើយដោយ ព្រះវិញ្ញាណចូលទៅក្នុងប្រទេសអារ៉ាប់ជាកន្លែងដែលគាត់មានអាយុបីឆ្នាំកន្លះដើម្បីស្វែងរកការបើកសម្តែង។ ហើយប៉ូលគឺជាប្រធាននៃអ្នកសរសេរបទគម្ពីរសញ្ញាថ្មី។ ឥឡូវនេះ មានម៉ាថាយ ម៉ាកុស លូកា និងយ៉ូហាន ប៉ុន្តែពួកគេជាស្មៀនដែលគ្រាន់តែសរសេរអ្វីដែលព្រះយេស៊ូវបានមានបន្ទូលនៅពេលពួកគេដើរតាមទ្រង់។ ហើយប៉ុន្តែអ្នកយកសៀវភៅដើម្បីទេ ទៅរួមនិងពីរូមទៅហេព្រើរ ហើយអ្វីៗផ្សេងទៀត ប៉ូលបានទទួលការបើកសម្តែងដើម្បីសរសេរគម្ពីរសញ្ញាថ្មី។ យកគម្ពីរសញ្ញាចាស់ទាំងអស់ធ្វើជាស្រមោលហើយដាក់វាឱ្យមានសណ្តាប់ធ្នាប់។ ព្រះបានសព្វព្រះទ័យហើយបង្កើតវាជាគម្ពីរសញ្ញាថ្មី។

13 ហើយឥឡូវនេះប្រសិនបើគម្ពីរសញ្ញាចាស់ត្រូវបានបើកចេញពី...អ្នកនិពន្ធត្រូវបានគេដេញចេញពីប្រជាជនរបស់គាត់ចូលទៅក្នុងទិរហោស្ថានដើម្បីទទួល

បានការបើកសម្តែងឱ្យសរសេរគម្ពីរសញ្ញាចាស់។ ហើយនៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាថ្មី អ្នកនិពន្ធត្រូវបានធ្វើដំណើរទៅកន្លែងស្ងាត់ ដើម្បីទទួលបានការបើកសម្តែង ឱ្យសរសេរគម្ពីរសញ្ញាថ្មី។ សៀវភៅត្រូវបានបោះត្រាជាមួយត្រាប្រាំពីរ ខ្ញុំជឿថា វាក៏នឹងទាមទារដូចគ្នាដែរច្រើន៖ ដើម្បីបើកត្រាទាំងប្រាំពីរ។ ដើម្បីទុកអ្វីដែល ជាទីស្រឡាញ់របស់អ្នក ទៅអ្វីអ្នកស្រឡាញ់ និងផ្ទះតូចមួយដែលត្រូវបានផ្តល់ឱ្យ ខ្ញុំដោយមនុស្ស និងក្នុងចំណោមមនុស្សនិងមិត្តភក្តិរបស់ខ្ញុំទាំងអស់ និងក្រុមជំនុំ ដែលកំពុងតែរីកចម្រើនហើយគ្មានអ្វីខ្វះខាតឡើយ។ ហើយ—ដើម្បីចាកចេញពីនោះ ទាញចេញពីវា និងផ្លាស់ទីទៅឆ្ងាយចូលទៅក្នុងវាលខ្សាច់ដែលជាកន្លែងដែលអ្នក បានដឹងថាគ្មាននរណាម្នាក់នៅ ហើយអ្វីគ្រប់យ៉ាងប្រឆាំងនឹងអ្នក។

14 ប៉ុន្តែមានអ្វីមួយអំពីព្រះ ដែលទ្រង់ជំរុញមនុស្សឲ្យធ្វើអ្វីៗដែលហួសពីការគិត របស់ខ្លួន ដូច្នេះវាអាចជាសិរីល្អនិងកិត្តិយសរបស់ព្រះ។ ហើយខ្ញុំមានអារម្មណ៍ ថាមិនមែនកិត្តិយសខ្លួនឯងទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំ—ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថាវាឯកសិទ្ធិគឺដើម្បី ចាកចេញពីអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលត្រូវបានគេហៅថាជាទីស្រឡាញ់ដល់ខ្ញុំ ឲ្យមកទីនេះ នៅទីរហោឋានហើយរងទុក្ខ ខ្ញុំមិនដែលរងទុក្ខទេនៅក្នុងជីវិតនៅទីនេះ ក្នុងទី រហោស្ថានឬវាលខ្សាច់នេះ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំជឿថា នៅក្នុងការនេះ និងគោរពតាមអ្វីដែល ព្រះបានបញ្ជាឱ្យធ្វើនោះ ព្រះបានបើកអាថ៌កំបាំងនៃថ្ងៃចុងក្រោយនេះ។ ហើយ យើងនៅទីនេះជាមួយសារនេះ។

15 ឥឡូវនេះមានមនុស្សជាច្រើនដែលបានតាមខ្ញុំ ហើយនោះមិនមែនជារឿង ធម្មតាទេ។ ជាធម្មតាមនុស្សម្នាក់ដែលយើង...មនុស្សស្រឡាញ់គ្នាទៅវិញទៅមក ហើយវាជាក្តីស្រឡាញ់នឹងជំរុញឱ្យអ្នកធ្វើអ្វីដែលអ្នកមិនគិតថាអ្នកនឹងធ្វើវា។ ហើយភាគច្រើននៃអ្នកបានចាកចេញពីផ្ទះរបស់អ្នក អ្នកបានចាកចេញ គ្រាន់តែ ចេញមកនៅទីនេះនៅវាលខ្សាច់នេះ។

16 មនុស្សជាច្រើនបានហៅខ្ញុំ ហើយមានមនុស្សជាច្រើនបានសួរខ្ញុំថា “តើយើង ត្រូវមកឯអារីហ្សូណាឬ? តើវាជាកន្លែងល្អសម្រាប់យើងទេ?” មែនហើយ ដូចដែល វាត្រូវបានគេនិយាយអំពីលោកម៉ូសេនិងពួកគេ វាមិនមែនជាកន្លែងនៃផ្លែឈើទេ ហើយក៏មិនមែនជាកន្លែងនៃផ្លែទឹមដែរ។

17 នៅទីនេះមិនមានការងារច្រើនត្រូវធ្វើទេ ហើយការរស់នៅក៏ថ្លៃ ហើយថ្លៃដើម នៃការរស់នៅគឺខ្ពស់។ វាពិតជាកន្លែងលំបាកមួយក្នុងការរស់នៅគឺក្នុងរដ្ឋ តុកសុន

អារិស្សូណា។ ប្រាក់ឈ្នួលទាប ហើយ—ហើយអាហារថ្ងៃ ទាំងការជួល។ វាជា—កន្លែងគួរឱ្យរន្ធត់ក្នុងការរស់នៅ តាមរបៀបនោះ។ ប៉ុន្តែវាមានសុខភាពល្អ វាស្ងួត។ ហើយពេលខ្លះយើង...យើងកុំធ្វើឱ្យគំនិតរបស់យើងយកចិត្តទុកដាក់លើអ្វីៗនៅលើផែនដីនេះ

18 យើងត្រូវតែមើលទៅកាន់ការនាំមុខនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ប៉ុន្តែមានរឿងមួយ បានធ្វើអោយខ្ញុំពិបាកក្នុងការមកទីនេះ និងប្រាប់ប្រជាជនថា “អ្នកគួរតែកុំមក” ឬ “អ្នកគួរតែមក” ដែលខ្ញុំទុកឱ្យបុគ្គលម្នាក់ៗតាមរបៀបដែលព្រះដឹកនាំបុគ្គលនោះឱ្យធ្វើ។ ខ្ញុំគិតថាយើងគ្រប់គ្នាគួរធ្វើដូច្នោះ ត្រូវបានដឹកនាំដោយព្រះវិញ្ញាណ លើអ្វីដែលត្រូវធ្វើ។

19 ហើយអ្នករាល់គ្នាភាគច្រើននៅទីនេះគឺមកពីជុំវិញដេហ្វេសានីវិល និងជាក្រុមជំនុំនៅទីនោះ ហើយអ្នកបានចេញមកទីនេះ។ ឥឡូវនេះ រឿងដែលខ្លះខ្ញុំគិតកន្លែងដែលត្រូវថ្វាយបង្គំ។

20 ហើយខ្ញុំដឹងថា ដូចដែលខ្ញុំបានអាននៅក្នុងបទគម្ពីរនៅទីនេះអំពីស្នេដាននិងដំណើររឿងរបស់គាត់មុនពេលគាត់ស្លាប់។ ព្រោះគេយកដុំថ្មគប់សម្លាប់គាត់ភ្លាមៗ បន្ទាប់ពីស្លាប់សាររបស់គាត់។ នៅពេលគាត់កំពុងនិយាយ គាត់បាននិយាយថា“ព្រះបិតានៃយើង” និយាយពីហេព្រើរនៅសម័យដើម របៀបដែលពួកគេបានព្យាយាមកម្លាំងដែលគាប់ព្រះហឫទ័យព្រះ ដើម្បីនឹងសង់កន្លែងថ្វាយបង្គំ។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “សាឡូម៉ូនបានសង់ផ្ទះឬអាការមួយ។” យើងស្គាល់រឿងវាវែនៗ។

21 ប៉ុន្តែខ្ញុំចូលចិត្តពាក្យបន្ទាប់របស់គាត់ “ប៉ុន្តែព្រះដ៏ខ្ពស់បំផុតនឹងមិនគង់នៅទេនៅក្នុងផ្ទះដែលផលិតដោយដៃមនុស្ស។” នៅកន្លែងផ្សេងទៀតនៅក្នុងគម្ពីរអេសាយគាត់បាននិយាយថា “រាងកាយមួយដែលអ្នកបានរៀបចំសម្រាប់ខ្ញុំ។ ឃើញទេ ការលះបង់និងតម្លាម និងអាការជាដើម ប៉ុន្តែមានរូបកាយមួយដែលអ្នកបានរៀបចំសម្រាប់ខ្ញុំ។” មែនហើយ យើងដឹងថាគាត់កំពុងតែនិយាយអំពីរូបកាយដែលជាកន្លែងឧបោស នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ។

22 ប៉ុន្តែខ្ញុំជឿថាថ្ងៃនេះ ថាការបើកសម្តែងដែលបានមកដល់—បងប្រុសគ្រីនដើម្បីនៅទីនេះគាត់និងបងស្រីគ្រីនបោះបង់កន្លែងរបស់ពួកគេ ត្រឡប់មកវិញនៅភាគខាងកើតផងដែរ ដើម្បី...ត្រឡប់មកវិញនៅក្នុងរដ្ឋ តិចសាសដើម្បីមកទីនេះជាមួយ...ការចាប់ផ្តើមចំនុចសូន្យ គ្រាន់តែដោយការបើកសម្តែង ជាអារម្មណ៍

ថាពួកគេគួរតែធ្វើវា។ ខ្ញុំពេញចិត្តចំពោះមនុស្សដែលនឹងដើរតាមការដឹកនាំរបស់ ព្រះគ្រីស្ទ ដោយមិនគិតពីការចំណាយដ៏មានតំលៃរបស់ពួកគេ។

23 ទោះបីពិភពលោកទាំងមូល ប្រហែលជាមិត្តល្អបំផុតរបស់អ្នក គិតថាអ្នក ខុស ប៉ុន្តែវាមិនខុសសម្រាប់អ្នកទេ។ ដរាបណាអ្នកមានអារម្មណ៍ថាមានអ្វីមួយនៅ ពីក្រោយ វាគឺជាព្រះកំពុងធ្វើការ វាមិនដែលខុសទេ ហើយវានឹងតែងតែត្រឹមត្រូវ។

24 ឃើញទេប្តីប្រពន្ធវ័យក្មេងនេះ ដែលជាបុរសវ័យក្មេងដែលមាន ទេពកោសល្យ។ ខ្ញុំមិននិយាយបែបនេះដោយសារតែគាត់កំពុងអង្គុយនៅទីនេះ។ និងស្ត្រីវ័យក្មេងនេះជាមួយទារករបស់នាង ដើម្បីចិញ្ចឹមគ្រួសារ ហើយគាត់បាន ឈប់ពីការងារនិងអ្វីៗគ្រប់យ៉ាងដើម្បីផ្លាស់មករស់នៅទីនេះ។

25 ខ្ញុំដឹងថាច្រើនឆ្នាំកន្លងមក ខ្ញុំត្រូវបានគ្រាសហៅចូលក្នុងកិច្ចការបំរើព្រះ។ ខ្ញុំ មិនដែលធ្វើជាគ្រូគង្វាលដែលទទួលបានជោគជ័យព្រោះខ្ញុំមានស្មារតីដឹងមុន។ ខ្ញុំមិនអាចពេញចិត្តគ្រប់ទីកន្លែង។ កន្លែងណាដែលព្រះវិញ្ញាណផ្លាស់ទី ខ្ញុំត្រូវ ផ្លាស់ទីជាមួយដែរ ព្រោះខ្ញុំមានរាជសារ។ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ខ្ញុំត្រូវតែ អធិប្បាយនៅក្នុងទីក្រុងមួយផ្សេងទៀតដែរ។”

26 ប៉ុន្តែមានអ្នកខ្លះជាអ្នកគង្វាលដែលមើលហ្នឹងច្រៀម។ ខ្ញុំសូមអរគុណដែល បងប្រុសភារីបានដើរតាមការដឹកនាំនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ សព្វថ្ងៃនេះយើងមាន រោងឧបោសថមួយ។ វាជារបស់តូចមួយ។ វាល្អគ្រប់គ្រាន់ហើយដើម្បីចាប់ផ្តើម ដើម្បីមើលឃើញនូវអ្វីដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ...មិនដឹងថាយ៉ាងណាទេ សូម ធ្វើចលនាម្តងមួយជំហានៗ។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំជឿថាបើព្រះបាននិយាយទៅកាន់ បងប្រុសនិងបងស្រីគ្រីនដើម្បីមកទីនេះ ហើយបានបើកកន្លែងមួយដែលឲ្យកូនៗ យើង ជំនួសឱ្យព្រឹកថ្ងៃអាទិត្យជិះកង់របស់ពួកគេនៅតាមផ្លូវ ហើយរត់លេង ពួកគេ មានកន្លែងដើម្បីមកថ្ងាយបង្គំនេះជំនួសវិញ យើងអង្គុយនៅក្បែរនេះហើយស្តាប់អ្វី ដែលយើងបានឮតាមវិទ្យុនោះគឺបានហើយ។

27 ប៉ុន្តែយើង ក្នុងនាមជាក្រុមមនុស្ស យើងមានសារសម្រាប់ថ្ងៃនេះ។ យើង យើងជឿថាព្រះបានប្រទានសារមួយដល់យើង។ ហើយបងប្រុសគ្រីន ខ្ញុំមិនចង់ ហៅគាត់ថាជាមិត្តរួមការងាររបស់យើងទេ ព្រោះយើង...មែនហើយ ក៏ជាសហការី របស់ខ្ញុំដែរ យើងរួមគ្នានៅក្នុងសារនេះ។ បងប្រុសគ្រីនអធិប្បាយរឿងដដែល និងសារដែលខ្ញុំជឿ។ គាត់បានចាកចេញពីផ្ទះរបស់គាត់ គាត់បានចាកចេញពី

ប្រជាជនរបស់គាត់ គាត់បានចាកចេញពីព្រះវិហាររបស់គាត់។ ខ្ញុំជឿថា គាត់ជាអគ្គនាយកស្រុកឬអ្វីមួយនៃអង្គការមួយ ហើយលះបង់រឿងទាំងមូលនៅពេលដែលគាត់បានឮការនេះ។ គាត់បានទុកអ្វីៗទាំងអស់នោះចោល ដែលជាទីស្រឡាញ់របស់គាត់ ហើយមកវាលខ្យាប់គ្រាន់តែគាំទ្រអ្វីដែលព្រះកំពុងផ្តល់ដល់យើងឥឡូវនេះ។

28 ខ្ញុំនិយាយ ខ្ញុំជឿថាវាមិនត្រឹមតែនៅក្នុងចិត្តរបស់យើងប៉ុណ្ណោះទេ វាក្រិតជាកាតព្វកិច្ចរបស់យើងផងដែរដើម្បីគាំទ្រគាត់ អ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលយើងអាចធ្វើបានដើម្បីចូលរួមក្នុងកម្មវិធីនៅទីនេះ ដើម្បីគោរពបូជានិងដើម្បីធ្វើឱ្យកន្លែងនេះជាកន្លែងដែលព្រះអាចបង្ហាញអ្វីដែលទ្រង់មានសម្រាប់យើងនិងបង្ហាញដល់យើង។ ហើយដូចពាក្យរបស់គាត់បាននិយាយថា “សារមិនមកកខ្វក់តាមរយៈការផ្តល់ការបើកសម្តែងនោះទេវាធ្វើចំពោះយើងខ្លះប៉ុន្តែ” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំមកទីនេះដើម្បីគាំទ្រអ្វីដែលព្រះបានផ្តល់ឲ្យ។” ជាប្រយោគមួយ! ហើយខ្ញុំជឿថា ប្រសិនបើយើងទាំងអស់សហការជាមួយគ្នា យើងនឹងយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះវា។

29 ខ្ញុំដឹងថាអ្នករាល់គ្នាម្នាក់ៗ ប្រសិនបើអ្នកមានអារម្មណ៍ដូចខ្ញុំ ខ្ញុំឃ្លានខ្លាំងណាស់ដើម្បីមើលឃើញព្រះវិញ្ញាណរបស់ព្រះកំពុងធ្វើចលនា ខ្ញុំស្ទើរតែមិនអាចឈរបានទៅហើយ។ បទពិសោធន៍ខ្លះខ្ញុំទើបតែឡើងលើភ្នំ គ្រាន់តែមានអារម្មណ៍ ម្តងទៀត ថាអ្វីមួយ នៅពេលដែលខ្ញុំបានសង្រ្គោះដំបូងគឺពិតជាអស្ចារ្យណាស់សម្រាប់ ចិត្តរបស់ខ្ញុំ! ហើយយើងអាចចូលកន្លែងមួយ យើងអាចអង្គុយ ហើយយើងឃើញវាក្នុងចំណោមនោះយើង ថាយើងកំពុងស្លូត។ ពេលដែលយើងអង្គុយនៅទីហោឋាននេះ ខ្ញុំចូលទៅក្នុងចំណោមបងប្អូនខ្ញុំ ពួកគេនិយាយជាមួយខ្ញុំហើយខ្ញុំនិយាយជាមួយពួកគេ។ តែងតែមើលគ្នាទៅវិញទៅមក មានអារម្មណ៍ដោយព្រះវិញ្ញាណ ដូចជាឃើញស្ថានភាពបងប្រុសនោះ ដោយដឹងថាមានអ្វីខុស។ ខ្ញុំចាប់ផ្តើមមានអារម្មណ៍ថាពួកយើងទាំងអស់អង្គុយ នៅឆ្ងាយពីព្រះវិញ្ញាណ។ វាភ្លាយជាធម្មជាតិពេករឿងសម្រាប់ពួកយើង។ យើងត្រូវតែថ្វាយបង្គំដោយវិញ្ញាណដែលជាកន្លែងនៃព្រះវិញ្ញាណរបស់ព្រះ...មិនត្រឹមតែសាររបស់យើងប៉ុណ្ណោះទេ ដែលគួរតែជាអណ្តាតភ្លើងនៃវេលានេះ ជាអណ្តាតភ្លើងនៅក្នុងដួងចិត្តរបស់យើង។ ឃើញទេ? វាត្រូវតែមាននៅក្នុងចិត្តរបស់យើងឬយើងមិនអាច—យើងមិនអាចបង្ហាញវាត្រង់ទៅកាន់អ្នកចូលរួមបានទេ។ ព្រះវិញ្ញាណ



ត្រូវនាំសារដោយខ្លួនឯង។ ហើយខ្ញុំជឿជាក់ហើយជឿជាក់លើអ្នកទាំងអស់គ្នានឹង ក្លាយជាគ្រីស្ទានពិត។

30 ឥឡូវនេះពួកគេត្រូវការគ្រួសារលាថ្ងៃអាទិត្យ។ ពួកគេនឹងត្រូវការបុគ្គលិក។ ហើយខ្ញុំចង់និយាយរឿងនេះដើម្បីឱ្យអ្នកយល់ច្បាស់។ នេះគឺជាព្រះវិហាររបស់ខ្ញុំ។

31 ខ្ញុំបាននៅទីនេះបីឆ្នាំហើយ។ ហើយខ្ញុំមានទ្វារមួយបើកអោយខ្ញុំ ត្រូវបាន បងប្រុសម៉ាកសុំខ្ញុំមកអធិប្បាយ។ សូមព្រះប្រទានពរដល់គាត់។ ខ្ញុំមិនបាន ទទួលការអញ្ជើញពីមនុស្សផ្សេងទៀតទេ គ្មានអ្វីប្រឆាំងនឹងពួកគេទេ ពួកគេ ទាំងអស់ត្រឹមត្រូវ។ បងប្រុស ប្រុក ដែលជាមិត្តល្អរបស់ខ្ញុំ និងបងប្រុសគិលម៉ុរ និងបងប្អូនពេនទេកុស្តទាំងនេះគឺជាមិត្តល្អរបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំស្រឡាញ់ពួកគេ គ្មានអ្វី ប្រឆាំងនឹងពួកគេទេ។ ខ្ញុំយល់ពីជំហររបស់ពួកគេ។ ពួកគេមិនអាចអញ្ជើញខ្ញុំទៅ ទីនោះ ហើយបន្ទាប់មកនៅក្នុងអង្គការរបស់ពួកគេបានទេ។ ឃើញទេ ពួកគេមិន អាចធ្វើអញ្ជើញបានទេ។ ពីព្រោះប្រសិនបើពួកគេធ្វើអញ្ជើញ ពួកគេនឹងត្រូវបណ្តេញ ចេញ។ ដូច្នេះអ្នកឃើញហើយពីមុខតំណែងរបស់ពួកគេ។ ខ្ញុំមានរឿងដដែល ដែលត្រូវប្រឈមមុខ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំអាចតែងតែ “ចូរស្វែងរកនរកនៃព្រះជាមុនសិន” ជាព្រះហឫទ័យនៃព្រះ។

32 ហើយឥឡូវនេះ បងប្រុសគ្រីន ដែលព្រះជាម្ចាស់បានបញ្ជូនគាត់នៅទីនេះ ហើយបើកឱ្យពួកយើងបង្កើតក្រុមជំនុំដែលមានជំនឿដ៏មានតម្លៃដូចយើងរាល់គ្នា មានដែរ យើងសូមថ្លែងអំណរគុណយ៉ាងជ្រាលជ្រៅចំពោះព្រះជាម្ចាស់ថានឹង ចូលរួមក្នុងគ្រប់កម្មវិធីទាំងអស់ដែលយើងអាចធ្វើបាន។ ហើយប្រសិនបើយើងត្រូវ បានស្នើសុំឱ្យអំពាវនាវ ឱ្យស្វែងរក ឱ្យធ្វើ សូមឱ្យក្លាយជាទាហាននៅឯ...គ្រាន់តែ ចង់ធ្វើវា។ ឃើញទេ?

33 រក្សាវាដោយមានកិត្តិយស សូមរស់នៅក្នុងជីវិតដែលត្រឹមត្រូវ។ កុំ អោយអំពល់មកលើវា។ យើងកំពុងរស់នៅគ្រាចុងក្រោយ។ យើង—យើងយឺត ពេលហើយ។ សូមរស់នៅអោយស្អាត។ មែនហើយ ជីវិតខ្ញុំ ជីវិតរបស់អ្នក ជីវិត ទាំងអស់របស់យើង ត្រូវបានរើសនៅចំពោះព្រះ។

34 យុវវ័យរបស់យើងទើបតែជិះជុំវិញ ពីកន្លែងមួយទៅកន្លែងមួយ ពីការសម្តែង ដើម្បីបង្ហាញ និងរសាត់ថែមទៀតឆ្ងាយពីព្រះ។ ត្រូវហើយ។ ឥឡូវនេះ នោះ ជាការពិត។ ខ្ញុំឃើញវានៅក្នុងកូនៗរបស់ខ្ញុំ ហើយខ្ញុំឃើញថាខ្លួនខ្ញុំកំពុងតែ

ទៅកន្លែងដែលមិន... អ្នកត្រូវតែប្រមូលផ្តុំគ្នាទៅថ្វាយបង្គំព្រះ ព្រះគម្ពីរបានចែងយ៉ាងដូច្នោះថា “នៅពេលដែលយើងឃើញថាថ្ងៃនេះនោះជិតមកដល់ សូមរួមគ្នាកាន់តែច្រើន។” បើនៅទីនេះមានតែពីរនាក់ទៅធ្វើជាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ។ នោះហើយជា... ហើយប្រសិនបើយើងរួមគ្នាហើយគោរពថ្វាយបង្គំទ្រង់ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “កន្លែងណាមានមនុស្សពីរឬបីនាក់បានជួបជុំគ្នាក្នុងនាមខ្ញុំ ខ្ញុំក៏ស្ថិតនៅកណ្តាលចំណោមពួកគេដែរ។”

35 ឥឡូវនេះ ដូចដែលខ្ញុំបាននិយាយពីមុន បងប្រុសគ្រីនបានប្រាប់ខ្ញុំហើយគាត់បាននិយាយវា។ ប្រពន្ធខ្ញុំមកប្រាប់ខ្ញុំពីអ្វីដែលគាត់និយាយពេលខ្ញុំនៅឆ្ងាយ។ នោះហើយគាត់បាននិយាយនៅព្រឹកនេះថា “វេទិកានេះត្រូវបានបើកគ្រប់ពេល។” ឥឡូវនេះជាធម្មតា... នោះជាការបើកឱ្យខ្ញុំនិយាយ។

36 ឥឡូវនេះ ជាធម្មតាខ្ញុំត្រូវធ្វើដំណើរទៅដេហ្វើសាន់រៀលរដ្ឋអិនឌៀនអាយណាដើម្បីផ្តល់នូវសារមួយដែលព្រះបានប្រទានដល់ខ្ញុំដើម្បីនាំវាទៅកាន់ប្រជាជន។ ទៅអស់ទាំងផ្លូវទៅដេហ្វើសាន់រៀលរដ្ឋអិនឌៀនអាយណាហើយអ្នករាល់គ្នាដើរតាមប្រទេសនិងស្តាប់តាមខ្សែអាត់ដើម្បីទទួលបានសារ ពីព្រោះនោះជាអ្វីដែលយើងកំពុងរស់នៅ។ ឃើញទេ នេះជាអ្វីដែលយើងមកនៅទីនេះ។ មែនហើយ យើងមិនចាំបាច់ធ្វើវាទៀតទេ។

37 ព្រះបានផ្តល់ឱ្យខ្ញុំនូវសារមួយខ្ញុំអាចដើរនៅទីនេះទៅកាន់វេទិកាហើយផ្សព្វផ្សាយវា ហើយមានអារម្មណ៍មានសេរីភាពក្នុងការធ្វើវា។ មែនហើយ។ ហើយខ្ញុំជឿថា ព្រះដ៏មានប្រទានភាពនឹងប្រទានពរដល់អ្នកប្រសិនបើអ្នកនឹងឈរនៅក្បែរព្រះវិហារនេះឥឡូវនេះ ក្នុងក្រុមមនុស្ស។ មិនត្រឹមតែប៉ុណ្ណឹងទេ សូមចេញទៅក្រៅមើលថាតើយើងនឹងអាចទទួលយកអ្នកផ្សេងទៀតចូលមក។ ឃើញទេ សូមនិយាយទៅកាន់អ្នកដទៃនៅគ្រប់ទីកន្លែងនិយាយទៅកាន់ពួកគេអំពីព្រះវិហាររបស់យើងនិងអត្ថន័យរបស់វា។ អ្វីដែលក្រុមជំនុំរបស់យើង... យើងនៅទីនេះ។ យើងចង់អោយអ្នកនាំមនុស្សមក ជាមនុស្សចម្លែក ហើយខ្ញុំប្រាកដថាវាល្អសម្រាប់យើងទាំងអស់គ្នា។ ឃើញទេ? យើងមានអាគារមួយដែលយើងអរគុណព្រះ។ យើងអរគុណកន្លែងនេះដែលបានជួបជុំគ្នា។

38 ប៉ុន្តែ “ប៉ុន្តែព្រះដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់បំផុតមិនគង់នៅក្នុងវិហារដែលបានបង្កើតឡើងដោយដៃមនុស្សទេ ឃើញទេ ដ្បិតស្ថានសួគ៌ជាបល្ល័ង្កអេញ ហើយផែនដីជា

កំណល់ទ្រព្យដើងអញ តើឯងនឹងរកកន្លែងឯណាឲ្យអញបានសម្រាក? ប៉ុន្តែ រាងកាយមួយដែលអ្នកបានរៀបចំសម្រាប់ខ្ញុំ។”

39 ហើយយើងគឺជារូបកាយរបស់ព្រះគ្រីស្ទ។ ដូច្នេះនៅពេលយើងផ្លាស់ពីអគារ មួយទៅអគារមួយ ខ្ញុំជឿជាក់ក្នុងការនាំយកសាររបស់យើង ហើយយើងនឹងមក ចុះហើយមានកម្មវិធីប្រោសឲ្យជា។ និងអ្វីដែលព្រះអម្ចាស់បានបង្ហាញឱ្យយើងធ្វើ បានយើងនឹងធ្វើវានៅទីនេះ ក្នុងព្រះវិហារ រហូតដល់វាធំឡើងអ្នកត្រូវយកវាទៅ កន្លែងផ្សេងទៀតនិងកន្លែងផ្សេងទៀតរហូតដល់ព្រះយេស៊ូវយាងមក។ សូមព្រះ ប្រទានពរ។

40 ប្រយោលរបស់បងភារីគ្រីនហើយបន្ទាប់មកគាត់សុំឲ្យបងប្រុស ប្រាណហាំ ដើម្បីតែងតាំងគាត់។ ចំណុចទទេនៅលើកាសែត—អេឌី។]

សូមឱនក្បាលចុះ។

41 ព្រះអង្គជាទីស្រឡាញ់ ដូចដែលយើងឈរនៅទីនេះនៅលើវេទិកានេះ ដែល តំណាងឱ្យនៅលើអាសនៈនៅទីនេះ យើងដឹងថា—យើងគឺជាមនុស្សជាតិដែល កំពុងស្លាប់ដូចជានៅលើផែនដីនេះគឺមានការព្រួយបារម្ភ។ យើងមើលទៅតាមផ្លូវ ហើយឃើញអំពើបាបបានសរសេរនៅគ្រប់ទីកន្លែង ហើយសិរីរុងរឿងរបស់ ព្រះអម្ចាស់កំពុងតែចាកចេញយ៉ាងលឿន។ ហើយយើងដឹងថានៅពេលដែល សិរីរុងរឿងរបស់ព្រះអម្ចាស់ឡើងទៅ ដូច្នេះក្រុមជំនុំនឹងទៅជាមួយគ្នា។ ព្រះអង្គ អើយ យើងចង់នៅទីនោះ។


42 គ្រាន់តែពីរថ្ងៃមុននេះ ដែលឈរនៅទីនេះនៅលើជ្រុងផ្លូវ គ្រាន់តែឆ្លងកាត់ តាមផ្លូវមើលកូនដង្កូវនោះដើរទៅតាមផ្លូវ។ ហើយឃើញអ្នកទាំងនោះរថក្រោះ សង្គ្រាមលើកទី ១ ចាស់បាននាំមុខគេ បន្ទាប់មកគឺផងផុនផុន នៅពីក្រោយ បន្ទាប់មកផ្កាយមាស—មានម្តាយ គ្រួសារបែកបាក់ ប្រពន្ធយំហើយក្មេងម្នាក់ បានបាត់បង់ឪពុករបស់ខ្លួន ដែលជាម្តាយចាស់បានបាត់បង់កូនប្រុស។ ខ្ញុំគិតថា “វាក្រៀមក្រំណាស់” ដែលឈរនៅលើចិញ្ចើមផ្លូវហើយមើលអ្វីដែលឆ្លងកាត់បែប នោះ។ បន្ទាប់មក ខ្ញុំកត់សំគាល់ដូចជាពួកគេឆ្លងកាត់អគារនេះ តន្ត្រីបានផ្លាស់ប្តូរ ទៅជា ចូរទៅមុខទាហានគ្រីស្ទាន។ ដើរហែកូនរបស់ពួកគេនៅខាងក្រោយ ប៉ុន្តែ នៅពេលដែលពួកគេឆ្លងកាត់កន្លែងនេះ!

43 ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ! ខ្ញុំកំពុងតែគិតអំពីពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យមួយទៀតដែលនឹងមកដល់ ជាការរស់ឡើងវិញនៅពេលដែលទ្រង់កំណត់ពេលវេលាចេញមក មុនពួកបរិសុទ្ធបុព្វបុរស។ “ដ្បិតយើងដែលនៅរស់និងមិនសេសសល់ប្តូររាំងអ្នកដែលដេកលក់ទៅហើយទេ។ ត្រូវរបស់ព្រះជាម្ចាស់នឹងផ្តុំឡើង មនុស្សស្លាប់នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទនឹងរស់ឡើងវិញជាមុន។ បន្ទាប់មកនៅពេលដែលយើងមើលឃើញការអស្ចារ្យ...គ្រាន់តែមនុស្សនឹងដើរក្បួនឡើងលើមេឃ ហើយយើងនឹងឈររង់ចាំការផ្លាស់ប្តូររបស់យើង ដោយដឹងថាយើងនឹងឈរក្នុងបន្ទាត់។ ហើយព្រះជាម្ចាស់ឲ្យយើងក្លាយជាទាហានស្មោះត្រង់។”

44 មានតែអ្នកដែលពិតជាបានចូលរួមនិងបានធ្វើសង្គ្រាមតែប៉ុណ្ណោះ ដោយដឹងថាអ្វីដែលពិតជាមានន័យដើម្បីមើលរថក្រោះទាំងនោះបរាជ័យកាត់។ ហើយព្រះយើងគិតថាអ្នកដែលបានតស៊ូក្នុងជីវិតនឹងដឹងពីន័យ នៅពេលដែលយើងរង់ចាំដល់វេនរបស់យើងនៅទីតាំងនិងទីកន្លែងការរស់ឡើងវិញនឹងកើតឡើង។

45 ហើយនេះប្អូនប្រុសរបស់ខ្ញុំឈរនៅទីនេះបានទទួលការបណ្តុះបណ្តាលល្អ បានត្រៀមខ្លួនជាស្រេចស្លៀកពាក់រង់ចាំបុរសចំណាស់ម្នាក់ដាក់ដៃលើគាត់ ម្នាក់ជាទាហានជើងចាស់ មកពីជួរមុខគេ ដោយដឹងថាគាត់ក៏ត្រូវចូលរួមប្រយុទ្ធផងដែរ។ ព្រះអង្គជាទីស្រឡាញ់ ជាមួយដៃដែលមិនសាកសមនេះខ្ញុំនឹងដាក់លើពួកគេដែលជាបងប្រុសរបស់ខ្ញុំនៅក្នុងការតំណាងរបស់ទ្រង់។ សូមប្រទានពរដល់បងប្រុសគ្រីនជាទីស្រឡាញ់ ដែលព្រះបានប្រទានពរនៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ សូមឱ្យគាត់អនុវត្តសារនេះ ព្រះអម្ចាស់អើយ ចូលទៅក្នុងទីក្រុងនិងកន្លែងណាដែលទ្រង់នឹងហៅគាត់ទៅ។ សូមឱ្យគាត់ស្មោះត្រង់ពេញដោយព្រះវិញ្ញាណ។ រស់នៅក្នុងជីវិតដែលខ្ពស់ជាងការគិតដៀល។ ព្រះអង្គអើយ សូមអោយគាត់មានចិត្តនៃមនុស្សដែលអាចបង្រៀនគេដឹកនាំគេតាមផ្លូវដែលយើងទាំងអស់គ្នាចង់ដើរ។ ផ្តល់ឱ្យព្រះអម្ចាស់អើយ។

46 សូមប្រទានពរដល់ភរិយាដ៏ស្មោះត្រង់និងកូនៗរបស់គាត់។ សូមជូនពរដល់ការខិតខំរបស់យើងនៅទីនេះក្នុងនាមជាបងប្អូនគ្រីស្ទាននៅលើផែនដីនេះដែលយើងអាចអនុវត្តដំណឹងល្អដល់ចុងបំផុតនៃលោកិយ។ សូមបញ្ជូនព្រះវិញ្ញាណរបស់ទ្រង់ទៅគាត់។ យើងសូមអធិស្ឋាននៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ដូចដែលយើងបានថ្វាយគាត់ទៅទ្រង់។ អាម៉ែន។

សូមព្រះប្រទានពរអ្នកបងប្រុស ភារី។ អនុវត្តព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់! អាម៉ែន 

## តើអ្នកនឹងសង់ផ្ទះអ្វីសម្រាប់ខ្ញុំ? KHM65-1121

(What House Will You Build Me?)

សារដែលធ្វើឡើងដោយបងប្រុស William Marrion Branham នេះ ត្រូវបានចែកចាយនៅព្រឹក ថ្ងៃអាទិត្យ ថ្ងៃទី 21 វិច្ឆិកា 1965 នៅឃុំបោសថ តុកសុនក្នុងរដ្ឋតុកសុន អាមេរិកសហរដ្ឋ U.S.A។ រាល់ការ ខិតខំត្រូវបានធ្វើឡើងដោយការផ្ទៀងផ្ទាត់យ៉ាងត្រឹមត្រូវ ជាសារសម្លេងចេញពីខ្សែអាត់ថត ចម្លង និង បោះពុម្ពដោយរក្សាសិទ្ធិពីភាសាអង់គ្លេស។ ការបក ប្រែជាភាសាខ្មែរនេះ គឺត្រូវបានបោះពុម្ព និង ចែកចាយ ដោយ សម្លេងព្រះជាម្ចាស់ដែលបានថតទុក។

KHMER

©2021 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

VOICE OF GOD RECORDINGS

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

[www.branham.org](http://www.branham.org)

## ការរក្សាសិទ្ធិ

សៀវភៅនេះត្រូវបានរក្សាសិទ្ធិ។ សៀវភៅនេះអាចថតចម្លង បានជា  
ការប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ដោយសេរី ឥតគិតថ្លៃ ដើម្បីផ្សព្វផ្សាយ  
ដំណឹងល្អអំពីព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះ មិនអាចលក់ ផលិតជា  
ទ្រង់ទ្រាយធំ យកទៅដាក់ក្នុងវេបសាយ លក់តាមប្រព័ន្ធអេឡិចត្រូនិក  
ត្រូនីក ឬ បកប្រែ ដោយគ្មានការអនុញ្ញាតិពី វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង  
(VOICE OF GOD RECORDINGS®)ឡើយ។

សម្រាប់ទំនាក់ទំនងបន្ថែម និង ឬសម្រាប់តម្រូវការទាក់ទងនឹង  
ឯកសារសូមទំនាក់ទំនង៖

វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង (VOICE OF GOD RECORDINGS)

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

WWW.BRANHAM.ORG